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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi az oka a csabacsüdi szövetkezeti üzletrész kifizetésék elmaradásának?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztésiminiszteréhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyakorta halhattuk, hogy a szövetkezeti üzletrészek kifizetésre kerülnek . Ám aurai
napig nem kapták meg járandóságukat Csabacsüd településen . Mi az oka a
csabacsüdi szövetkezeti üzletrész kifizetésék elmaradásának?

Budapest, 2004 . szeptember 21 .

Tisztelettel :

Domokos László
Fidesz - Magyar Polgári

Országgyűlés Hivatala
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